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PROTOKÓŁ    Nr  XII/2007 
z Sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 11 grudnia  2007 roku 

 w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy Rybno pod przewodnictwem 

Pana  Mariana  Ligmana – Przewodniczącego Rady Gminy. 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200 ,  zakończono o godz.1410 . 

Stan osobowy Rady  - 15 radnych  

 

W obradach zgodnie z listą obecności uczestniczyło 15 radnych. 

 

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Edmund Ligman             - Wójt Gminy 

2. Pan Mirosław Karbowski      -  Sekretarz Gminy 

3. Pani Zdzisława Kanicz          -  Zastępca Skarbnika Gminy 
 

 

Ad.  pkt 1 i 2 
 
 

Pan Marian Ligman  – Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady XII 
sesji Rady Gminy Rybno, powitał Panie i Panów Radnych oraz zaproszonych 
gości.   Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach biorą udział  wszyscy radni, 
co stanowi kworum Rady wymagane  do prowadzenia prawomocnych obrad         
i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 
 

Ad. pkt 3 
 
Porządek obrad  XII sesji Rady Gminy Rybno. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Ustalenie porządku obrad . 
4. Przyjęcie  protokołu z  XI sesji  Rady Gminy Rybno. 
5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 
6. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
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    1) zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok, 
    2) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
        Alkoholowych, 
    3) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy  
        zdrowotnej nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez  
        Gminę Rybno oraz warunków i sposobu ich przyznawania, 
    4) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
        przestrzennego Gminy Rybno w miejscowości Rybno, 
    5) odwołania Skarbnika Gminy Rybno, 
    6) powołania Skarbnika Gminy Rybno, 
    7) upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy do powiadomienia Sekretarza 
        i Skarbnika Gminy o obowiązku przedłożenia oświadczenia lustracyjnego, 
    8) planu pracy Rady Gminy Rybno na 2008 rok, 
    9) planu pracy Komisji rewizyjnej Rady Gminy Rybno na 2008 rok. 
7. Wolne wnioski i zapytania. 
8. Zamknięcie obrad. 
 
 Pan Marian Ligman – Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się do Pana 
Wójta i radnych z pytaniem czy ktoś chciałby wnieść zmiany bądź poprawki  do 
porządku obrad jaki radni otrzymali w zawiadomieniach  o zwołaniu sesji. 
Pan Edmund Ligman Wójt Gminy zgłosił wniosek o  wprowadzenie do porządku 
obrad XII sesji  projektu uchwały w sprawie  przyjęcia darowizny. 
Radni uwag ani  dodatkowych  pytań  do wniosku  zgłoszonego przez Pana Wójta 
Gminy  nie zgłosili. 
  W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy Pan Marian 
Ligman  poddał pod głosowanie  wniosek o wniosek o  wprowadzenie do 
porządku obrad XII sesji  projektu uchwały w sprawie przyjęcia darowizny jako 
podpunkt 10 w punkcie 6. 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład Rady 15 radnych  
w sesji bierze  udział 15 radnych jednogłośnie 15 głosami  „ za” przyjęła wniosek 
o wprowadzenie  dodatkowego projektu uchwały pod obrad sesji. 
 
Porządek obrad  XII sesji  po zmianach:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Ustalenie porządku obrad . 
4. Przyjęcie  protokołu z  XI sesji  Rady Gminy Rybno. 
5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 
6. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
    1) zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok, 
    2) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
        Alkoholowych, 
    3) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy  
        zdrowotnej nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez  
        Gminę Rybno oraz warunków i sposobu ich przyznawania, 
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    4) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
        przestrzennego Gminy Rybno w miejscowości Rybno, 
    5) odwołania Skarbnika Gminy Rybno, 
    6) powołania Skarbnika Gminy Rybno, 
    7) upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy do powiadomienia Sekretarza 
        i Skarbnika Gminy o obowiązku przedłożenia oświadczenia lustracyjnego, 
    8) planu pracy Rady Gminy Rybno na 2008 rok, 
    9) planu pracy Komisji rewizyjnej Rady Gminy Rybno na 2008 rok, 
  10) przyjęcia darowizny. 
7. Wolne wnioski i zapytania. 
8. Zamknięcie obrad. 
 
 
Ad. pkt.  4 
 
  
 Pan Marian Ligman – Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych 
z pytaniem, czy są uwagi do sporządzonego protokołu z  XI sesji 
Rady Gminy. 
Radni nie zgłosili uwag, ani poprawek do protokołu, Rada Gminy w głosowaniu 
jawnym  na ustawowy skład Rady 15 radnych w obecności 15 radnych , 
jednogłośnie 15 głosami „ za „   przyjęła protokół z XI sesji Rady Gminy. 
 
 
Ad. pkt. 5 
 
 
 Pan Edmund Ligman – Wójt Gminy Rybno złożył sprawozdanie 
 z działalności  międzysesyjnej  Wójta Gminy( sprawozdanie stanowi załącznik 
do protokołu). 
Wyjaśnił ponadto, że częściowo  zostały doposażone placówki oświatowe  w 
meble, zakupiono wykładzinę,  siatkę na ogrodzenia  dla SP Koszelewy  
i Żabiny, w SP w Jeglii  dokonano wymiany  pozostałych do wymiany okien, 
zakupiono dla uczniów klas I-III  w całej gminie odblaski, dla ich 
bezpieczeństwa, wystąpiono do Zarządu Dróg Wojewódzkich o pozwolenie na 
ustawienie 3 wiat przeszklonych, aby dzieci szkolne oczekujące na autobus nie 
musiały stać  na deszczu. 
Poinformował radnych i sołtysów o możliwości składania sprzętu elektronicznego  
w dniach 13-14 grudnia na placu za Urzędem Gminy nieodpłatnie stosowne 
ogłoszenie w tej sprawie otrzymali sołtysi celem  poiformowania swoich 
mieszkańców. 
Podziękował  radnym   i sołtysowi wsi Koszelewy za zaangażowanie przy 
organizacji odchodów 85- lecia Ochotniczej Straży Pożarnej w Koszelewach . 
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Radny Pan Józef Zalewski  zapytał czy będzie ustawiona wiata  dla dzieci 
oczekujących na autobus szkolny  przy  drodze na Grabacz. 
Pan Wójt Gminy odpowiedział, że  ustalono z przewoźnikiem ,że będzie  
dojeżdżał pod dom (rybaczówka) i stamtąd będą odbierane dzieci, ze względu na 
trudności techniczne nie można było  ustawić wiaty. 
Więcej uwag i pytań do sprawozdania z działalności międzysesyjnej Wójta 
Gminy radni nie zgłosili. 
 
 
Ad. pkt 6 
 
Rada Gminy przystąpiła do podejmowania uchwał. 
 
1. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok. 
 
 Pani Zdzisława Kanicz – Zastępca Skarbnika Gminy omówiła 
proponowane zmiany w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok, wyjaśniła, że 
zmiany dotyczą głównie przesunięć między paragrafami, plan dochodów 
i wydatków zwiększył się tylko o kwotę 4.896,00 zł w dziale 851 w rozdziale 
„ Przeciwdziałanie alkoholizmowi ”. 
Radni nie zgłosili uwag, ani pytań do proponowanych zmian w budżecie Gminy 
Rybno na 2007 rok, w związku  z czym Przewodniczący Rady Gminy zamknął  
dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  
w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 15   radnych ,  jednogłośnie 15 głosami  „ za ” 
podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok   
( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
2. Projekt uchwały  w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  
    Problemów Alkoholowych. 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy  wyjaśnił, że Komisje szczegółowo 
analizowały Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na posiedzeniu z udziałem Przewodniczącego  Gminnej Komisji, 
zwrócił się do radnych z pytaniem czy ktoś z radnych chciałby  na sesji zabrać 
głos w sprawie Programu. 
W związku z brakiem pytań ze strony radnych  Przewodniczący Rady Gminy 
zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Rady projekt uchwały w sprawie   
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
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 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 15   radnych ,  jednogłośnie 15 głosami  „ za ” 
podjęła uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  ( uchwała stanowi załącznik  
do protokołu). 
 
Po podjęciu uchwały Przewodniczący Rady Gminy  zarządził 10 minutową 
przerwę do godz. 1240. 
Po wznowieniu obrad  Rada przystąpiła do realizacji kolejnych punktów porządku 
posiedzenia. 
 
 
 
3. Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych  
    w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych  
    prowadzonych przez Gminę Rybno oraz  warunków i sposobu ich 
    przyznawania. 
 
 
 
 Radni nie zgłosili uwag, ani pytań do projektu uchwały w związku  
z czym Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych  w ramach 
pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych  
prowadzonych przez Gminę Rybno oraz  warunków i sposobu ich przyznawania. 
 
 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 15   radnych ,  jednogłośnie 15 głosami  „ za ” 
podjęła uchwałę w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych  
w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych  
prowadzonych przez Gminę Rybno oraz  warunków i sposobu ich 
przyznawania (uchwala stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
    zagospodarowania przestrzennego Gminy Rybno w miejscowości Rybno. 
 
 
 
 Pan Wójt Gminy wyjaśnił, że Ksiądz Proboszcz  z Parafii Najświętszego 
Serca Pana Jezusa z Rybna  wystąpił z wnioskiem  o  wyznaczenie terenu na 
pochówek dla księży przy Kościele  od strony ul Zajeziornej w szczycie Kościoła. 
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 Został przygotowany projekt uchwały i zwraca się do Rady z prośbą o podjęcie 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania  przestrzennego  Gminy Rybno w miejscowości Rybno, aby 
można było rozpocząć procedurę planistyczną. 
 Radni nie zgłosili uwag, ani pytań do projektu uchwały w związku  
z czym Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
zagospodarowania przestrzennego Gminy Rybno w miejscowości Rybno. 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 radnych  
w  sesji brało udział 15   radnych ,  jednogłośnie 15 głosami  „ za ” podjęła 
uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  
zagospodarowania przestrzennego Gminy Rybno w miejscowości Rybno 
(uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
5. Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Rybno. 
 
 
 Pan Edmund Ligman Wójt Gminy powiedział, że składa wniosek do Rady 
Gminy o odwołanie Pani Janiny Tomaszewskiej ze stanowiska Skarbnika Gminy 
Rybno. 
Stwierdził, że nadszedł czas na zmiany w gminie, wcześniej  został odwołany  
poprzedni Sekretarz Gminy, teraz wnioskuje  o odwołanie Skarbnika.  Do takich 
zmian się przygotowywał i prosi  Radę o odwołanie  Skarbnika Gminy Pani 
Janiny Tomaszewskiej. 
Radni nie zgłosili pytań, ani uwag do zgłoszonego przez Pana Wójta wniosku  
o odwołanie Pani Janiny Tomaszewskiej ze stanowiska Skarbnika Gminy.   
         W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 
głosowanie Rady projekt uchwały w sprawie  odwołania Skarbnika Gminy 
Rybno. 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 15   radnych ,  jednogłośnie 15 głosami  „ za ” 
podjęła uchwałę w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Rybno( uchwała 
stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
6. Projekt uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Rybno. 
 
  
 Pan Edmund Ligman - Wójt Gminy zwrócił się do Rady  Gminy  
z wnioskiem  o powołanie Pani Zdzisławy Kanicz na stanowisko Skarbnika 
Gminy Rybno. Obejmując stanowisko Wójta Gminy nosił się z zamiarem 
wprowadzenia zmian, wiadomo, że nie mogły one nastąpić szybko, do zmian 
trzeba było się przygotować  . 
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 Wiedział, , że gdy będą ku temu warunki Sekretarzem Gminy będzie Pan 
Mirosław Karbowski, a funkcję Skarbnika zamierzał powierzyć Pani Zdzisławie 
Kanicz. W tym roku zaistniały takie warunki,  Pani Zdzisława Kanicz  obecnie 
jest  Zastępcą Skarbnika Gminy, pracuje na stanowisku  księgowej oświatowej   
w Referacie Finansowym, ma do niej pełne zaufanie . Jest to jedyna kandydatura, 
której mógłby powierzyć stanowiska  skarbnika, osoby odpowiedzialnej za 
finanse publiczne. 
Radny Pan Andrzej Kornacki  powiedział , że proponowana  na stanowisko 
Skarbnika Gminy Pani Zdzisława Kanicz to trafna decyzja , chciałby jej życzyć, 
aby na tym stanowisku  czuła się dobrze, pracowała jak najdłużej i aby ta 
współpraca między Wójtem i Radą Gminy układała się jej jak najlepiej. 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Marian Ligman powiedział, że obdarowuje 
podobnie jak Pan  Wójt proponowaną osobę na stanowisko Skarbnika Gminy 
zaufaniem , zna ją bardzo długo i ze swej strony nie zgłasza żadnych zastrzeżeń 
do proponowanej  kandydatury Pani Zdzisławy Kanicz na stanowisko Skarbnika 
Gminy. 
Radni nie zgłosili więcej uwag ani pytań do zgłoszonej kandydatury na 
stanowisko Skarbnika Gminy w związku z czym  Przewodniczący Rady Gminy 
zamknął dyskusje i zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
powołania Skarbnika Gminy Rybno . 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 15   radnych ,  jednogłośnie 15 głosami  „ za ” 
podjęła uchwałę w sprawie powołania  Skarbnika Gminy Rybno( uchwała 
stanowi załącznik do protokołu). 
Pan Edmund Ligman Wójt Gminy złożył gratulacje Pani Zdzisławie Kanicz  
wybranej  na stanowisko Skarbnika Gminy Rybno. 
 Głos zabrała  Pani Zdzisława Kanicz - nowo wybrana Skarbnik Gminy 
Rybno podziękowała Panu Wójtowi Gminy za zgłoszenie jej kandydatury na 
stanowisko Skarbnika Gminy i radnym za  zaufanie jakim ją obdarzyli  
powierzając jej  jednogłośnie stanowisko skarbnika. Jest to dla niej trudne 
wyzwanie, któremu postara się sprostać, prosi o dobrą współpracę. Chciałaby  jak 
najlepiej  wykonywać powierzone  jej zadanie i sprostać nowym obowiązkom. 
Przewodniczący Rady Gminy pogratulował Pani Skarbnik odwagi i zapewnił  
o zaufaniu jakim cała Rada ją obdarzyła i życzył jej ,aby współpraca z Radą 
układała się  jej jak najlepiej. 
Pan Mirosław Karbowski - Sekretarz Gminy podziękował Panu Wójtowi za 
wytypowanie kandydatury Pani Zdzisławy Kanicz na stanowisku skarbnika 
gminy, a Radzie Gminy za wybór, współpraca z Panią Zdzisią  układa mu się 
dobrze, życzył  jej  wszystkiego dobrego na nowym stanowisku. 
Radny Pan Jan Fafiński  pogratulował Pani Zdzisławie Kanicz wyboru na 
stanowisko Skarbnika Gminy, życzył jej by mądrze  gospodarowała pieniędzmi 
publicznymi, a Panu Wójtowi podziękował za przedstawienie kandydatury na 
skarbnika gminy, która ma swoja historię  pracy w Urzędzie od 1974 roku. 
W imieniu wszystkich radnych  radny Pan Edward Wiśniewski  złożył gratulacje 
Pani Zdzisławie Kanicz z okazji   wyboru jej  na stanowisko Skarbnika Gminy. 
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7. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego  Rady Gminy  
    do powiadomienia Sekretarza i Skarbnika Gminy  o obowiązku przedłożenia  
    oświadczenia lustracyjnego. 
 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy  wyjaśnił, że aby powiadomić Sekretarza  
i Skarbnika Gminy o obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego zgodnie       
ze znowelizowaną ustawą  musi mieć upoważnienie Rady Gminy. 
Pan Mirosław Karbowski Sekretarz Gminy zapytał, czy radni otrzymali 
powiadomienie od Pana Wojewody o obowiązku złożenia oświadczenia  
lustracyjnego w związku ze zmianą ustawy i nowymi drukami oświadczeń. 
Radni odpowiedzieli, że do tej pory  nie otrzymali powiadomień. Sekretarz 
Gminy dopowiedział, że uczula  na ten fakt radnych, aby złożyli oświadczenia 
lustracyjne w terminie , gdyż za ich nie złożenie w terminie grozi utrata mandatu. 
Więcej uwag i pytań w tym punkcie nie zgłoszono, w związku z czym 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy do 
powiadomienia Sekretarza i Skarbnika Gminy o obowiązku przedłożenia 
oświadczenia lustracyjnego. 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 15   radnych ,  jednogłośnie 15 głosami  „ za ” 
podjęła uchwałę w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy do 
powiadomienia Sekretarza i Skarbnika Gminy o obowiązku przedłożenia 
oświadczenia lustracyjnego (uchwała stanowi załącznik do protokołu).  
 
 
8. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Rybno na 2008 rok. 
 
 W związku z brakiem pytań ze strony radnych  odnośnie projektu planu 
pracy Rady na 2008 rok  Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie 
Rady projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Rybno na 2008 rok. 
          Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 15   radnych ,  jednogłośnie 15 głosami  „ za ” 
podjęła uchwałę w sprawie planu pracy Rady Gminy Rybno na 2008 rok 
( uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
   
Przewodniczący Rady Gminy zarządził 20 minutowa przerwę do  godz.1310. 
 
 
 Po wznowieniu posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do  rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie  planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Rybno na 2008 rok. 
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Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że w trakcie przerwy  z dalszych obrad 
sesji  zwolnił   z przyczyn osobistych jednego radnego i Rada będzie dalej 
obradowała w obecności 14 radnych. 
 
 
9. Projekt uchwały w sprawie  planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  
    Rybno na 2008 rok. 
 
 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marian Granica powiedział, że 
Komisja Rewizyjna wypracowała projekt planu pracy Komisji na 2008 rok, który 
przedkłada Radzie Gminy do zatwierdzenia. 
Radni nie zgłosili uwag ani dodatkowych  pytań do projektu planu pracy Komisji 
Rewizyjnej w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Rybno na 2008 rok. 
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 14   radnych ,  jednogłośnie 14 głosami  „ za ” 
podjęła uchwałę w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  
Rybno na 2008 rok ( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia darowizny. 
 

  
        W związku z brakiem pytań do projektu uchwały ze strony radnych 
Przewodniczący Rady Gminy  Pan  Marian Ligman  poddał pod głosowanie Rady 
projekt uchwały w sprawie  przyjęcia darowizny. 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 
radnych w  sesji brało udział 14   radnych ,  jednogłośnie 14 głosami  „ za ” 
podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia darowizny( uchwała stanowi załącznik do 
protokołu). 
 
 
 
Ad. pkt. 8 
 
 
Wolne wnioski i zapytania 
 
 
 Radny Pan Edward Wiśniewski  zwrócił się z apelem do sołtysów, aby 
zachęcali swoich mieszkańców do  segregacji odpadów, worki mogą pobierać od 
sołtysa  z Rybna, mieszkańców to nic nie kosztuje. 
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 Z informacji uzyskanej na spotkaniu w Ekologicznym Związku Gmin 
Działdowszczyzna  wynika, że brak środków finansowych ogranicza zakup 
dodatkowych pojemników na segregowane odpady .Trzeba przyzwyczajać 
społeczeństwo do segregowania odpadów w worki, gdyż raczej nie będzie 
dodatkowych pojemników wstawianych do wsi. 
Podziękował  Panu Wójtowi  za doposażenie szkół, szkoły powinny to 
potraktować jako upominek świąteczny , za zaangażowanie w wykonywanie 
zadań, sam nadzoruje wykonywanie prac remontowych w szkołach o czym sam 
miał okazję się przekonać. 
Przewodniczący Rady Gminy  stwierdził, że Pan Wójt oświatę traktuje 
priorytetowo w tym również remont placówek oświatowych. 
Pan Józef Szraga sołtys wsi Kopaniarze  powiedział, że kosza na szkło  
w sołectwie nie ma, natomiast worków ze szkłem  kierowca nie chce zabierać 
informując, że przyjedzie następny samochód. 
Radny Pan Edward Wiśniewski  powiedział, że jeżeli do pojemnika nie są 
składowane segregowane odpady, to kierowca nie chce takiego pojemnika 
zabierać. 
Pani Danuta Lubańska sołtys wsi Gralewo Stacja  w imieniu sołtysów 
pogratulowała Pani Zdzisławie Kanicz  wyboru na stanowisko Skarbnika Gminy, 
poinformowała Pana Wójta, że do tej pory nie otrzymała do świetlicy stołu 
 i krzeseł,  które miała obiecane. 
Pan Wójt Gminy  odpowiedział, że zlecenie na wykonanie stołu i krzeseł zostało 
przekazane wykonawcy,  we wrześniu zostały wzięte pomiary i do tej pory 
powinny być już wykonane , będzie interweniował u wykonawcy w tej sprawie. 
Pan Stanisław Sendobry - sołtys wsi Jeglia podziękował Panu Wójtowi za 
wymianę okien w szkole, remont dachu w remizie OSP. Zapytał, kiedy będzie 
doprowadzona woda do  pozostałych mieszkańców wsi Jeglia na wybudowaniu 
oraz położony dywanik asfaltowy na drodze z Jeglii do Rybna i przy Szkole 
Podstawowej w Jeglii. 
Radny Pan Andrzej Kornacki w swoim wystąpieniu nawiązał do sprawy 
składowania odpadów i problemu jaki powstał z PUK Ostróda, segregacja jest 
bardzo dobrym rozwiązaniem, ale trzeba podejść do tego uczciwie, jako jedna  
z ostatnich gmin Powiatu przystąpiliśmy do Ekologicznego Związku Gmin 
Działdowszczyzna. Przekazaliśmy  środki  do Związku i powinniśmy być 
traktowani na równi z innymi jej członkami, a nie otrzymaliśmy pojemników  
w potrzebnej ilości. 
Pan Wójt Gminy odpowiadając na powyższe wyjaśnił, że  doprowadzenie 
wodociągu na wybudowanie do Jeglii jest ujęte w jednym zadaniu (projekcie 
technicznym) , pod nazwą  Budowa  i modernizacja systemu zaopatrzenia w wodę  
miejscowości Gminy Rybno, rozpoczęto etap 1 zadanie 1 doprowadzanie wody 
do  miejscowości Rapaty, aby nie stracić ważności dokumentacji.  
Odnośnie asfaltowania drogi Jeglia Rybno, nie da się wszystkiego zrobić od razu 
z własnych środków, środków unijnych na modernizację dróg gminnych  
i powiatowych nie ma, samorządy sygnalizują zapotrzebowanie środków  na 
drogi gminne i powiatowe,  będą  natomiast środki na ochronę środowiska. 
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Pan Wójt Gminy jak i Przewodniczący Rady Gminy zwrócili się z prośbą do 
sołtysów i radnych aby wśród mieszkańców swoich miejscowości rozpropagowali  
informację o konieczności   zamykania drobiu  w związku z szerzeniem się ptasiej 
grypy. 
 
W związku  ze zbliżającymi się świętami Bożego Narodzenia  Pan Wójt Gminy 
Rybno złożył radnym , sołtysom ich rodzinom  życzenia świąteczne. 
 Przewodniczący Rady Gminy złożył życzenia świąteczne radnym sołtysom 
ich rodzinom, na ręce  Pana Wójta  również pracownikom Urzędu Gminy.  
 
 
 
Ad. pkt. 9 
 
 
 Po wyczerpaniu porządku obrad  sesji  Przewodniczący Rady Gminy 
 Pan  Marian Ligman   podziękował wszystkim uczestnikom sesji za udział  
i zamknął obrady  XII  sesji Rady Gminy Rybno. 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała                      Przewodniczący Rady Gminy  
 
Janina Czubkowska            Marian Ligman 
 
 
 
 


